
         A message from Quebec  
Québec, Février 2024 

 
Chers amis sonneurs, 
 
À l’occasion de la St-Valentin, la guilde des sonneurs de Québec vous envoie son plus 
tendre message d’amour et espère pouvoir vous le répéter de vive voix lors de son 
prochain May Weekend qui se tiendra du 24 au 27 mai 2024.  D’ici là, sonnez dans la 
joie pendant que nous continuons à travailler fort pour améliorer nos sonneries. N.B. 
Nous ne sommes pas encore 100% certains d’avoir la Cathédrale, toujours en 
réparation.  Mais nous serons à la bibliothèque pendant les heures d’ouverture et aussi 
sur le mini ring. On garde nos doigts croisés pour la Cathédrale aussi. 
 
Dear ringing friends 
 
The Quebec City Bell Ringers send you our warmest Valentine’s Day wishes and look 
forward to seeing you in this romantic city during our May Weekend, which will be held 
from May 24 to 27, 2024. Don’t miss the weekend! We’d love to ring with you. N.B. 
Contrary to last year, we are not yet 100% sure to have the second tower, still under 
repair. We WILL be at the library during their opening hours and on the mini ring. 
Fingers crossed that we’ll also have the Cathedral tower. 
 
            

 
 

"The Quebec Driving Club Meeting at Place d’Armes" by James Smilie. This 1826 engraving 
shows the Courthouse and the Cathedral of the Holy Trinity after it had been given a new 
steeper roof, to adapt the building to Quebec’s severe climate.   


